

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2019 5

中旬刊（总第 526 期 / 第 38 卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

价值工程

2019年5月中旬刊(总第526期/第38卷)
1982年创刊 2019年5月18日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英祿

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 基于多层感知器住宅工程造价预测研究 汤青慧等(1)
- 基于岭回归建模的洛阳市旅游收入统计分析 冯浩程等(4)
- 浙江省注册会计师行业的供求状况分析 吴青青等(7)
- 基于大数据的沈阳国土空间规划用地适宜性评价探讨
..... 张年国等(10)
- 宁波保税区转型自由贸易港的金融创新研究 吴小蕾(13)
- 广西住房空置率与金融风险关系研究 张煦(16)
- 基于PEST分析法的石油企业土地资产管理研究 马行天等(19)
- 大型商业综合体消防监督管理难点及对策 苗伯彦(22)
- 企业孵化器网络化发展的机制探析 方晓波等(25)
- 基于层次分析法的航天器项目分包商选择与技术经济性评价
..... 成军(28)
- 城市道路交叉口直行待行区设置研究 李光明等(31)
- 基于鲁棒规划模型的共享单车优化停放问题研究 罗凤洁等(34)
- 铁路连续梁不同施工工艺的工期成本对比分析 张梦等(37)
- 共享单车使用者满意度调查研究 曹琦鑫等(40)
- 棚改货币化安置政策收紧对城市房价的影响 王玉全(43)
- 合肥环巢湖方兴湖水环境景观综合治理项目分析 王竹青(46)

* 价值链·供应链 *

- 复杂服务供应链信息传递绩效优化仿真研究 孙雷霆(49)
- 允许直达的京津冀轴辐式物流网络分析与优化 熊立华等(55)
- 基于SNA的IdeaStorm众创创新社区网络结构特征研究 陈晓君(58)
- TOD模式下佛山市公共自行车系统运行现状调查与研究
..... 许四化等(62)
- 某家居建材物流园布局规划设计探究 周慧秀(65)

* 功能载体创新 *

- 大跨径连续刚构桥加固后荷载试验研究 李磊等(68)
- 高速公路路桥过渡段加宽不均匀沉降有限元数值分析 魏立恒(72)
- 预制T梁施工技术在桥梁工程中的应用 刘志(75)
- 地下连续墙GXJ橡胶止水带接头与工字钢接头应用对比分析
..... 周游(78)
- 关于富水地层地铁车站防水堵漏施工技术的探讨 王录林(81)
- 井上煤场螺旋溜槽防破碎技术在某煤矿的应用研究分析
..... 李凌峰(84)
- 海上风电新型复合筒型基础的监测系统 贾晓辉(87)
- 电气化铁路既有站场改造施工方案优化与施工的探讨 张红波(90)
- 水工建筑物表面抗冻害的防护技术及应用初探 胡翠薇(93)

高温环境板式无砟轨道离缝成因分析与整治技术	徐永(96)
灵江特大桥基础施工关键技术	冯辉(99)
分节段现浇变截面箱梁整体纵移外模装置施工技术	乔钢铸(102)
引江济淮特大桥转体梁称重及配重技术研究	刘元臣(105)
EN-1 固化土体的微观特性的试验分析	杨利民(108)
PHC 管桩在软基地质梁场建设应用技术	刘青桦(111)

* 价值应用 *

自适应控制技术在光学传感 MAG 焊中的应用	孙宇丹 等(114)
钨冶炼废弃地环境现状调查	苏文湫(118)
基于等效距离点源法的地震动模拟方法研究	李亚楠(122)
影响大学综合排名的主要因素及其计量经济模型分析	肖运霁 等(125)
新商科背景下网络营销人才需求研究	湛玉婕(128)
AI 技术在会计行业中的具体应用	付纾千 等(131)
某冷库工程火灾后检测鉴定方法研究及应用	程琤 等(135)
基于主成分回归的洛阳市旅游收入影响因素分析及旅游发展对策	李颖 等(138)
基于 e 家庭的多功能机器人	白金朋 等(140)
城市小区建设项目工程经济分析	王志强(144)
指定频带简谐力激励下约束阻尼结构的拓扑优化方法	陈长安(147)
新时代下我国粮食产量的影响因素分析	李苗(150)
无人值守远程计量系统建设及应用	田野 等(153)
基于夜间灯光数据的江苏省城市空间格局演化	李欢欢 等(156)
BIM 参数化设计技术在异形建筑工程中的应用	牛一凡(160)
关于扶梯变频器安全切断探讨	方承和 等(163)
燃煤锅炉烟气脱硫除尘环保设施改造及应用	倪少军 等(166)
铁路线路检查数据的综合分析运用	李魏瀚(169)
南京汤山地区体育旅游发展现状与对策研究	刘晶茹(172)
基于模糊层次分析法的高校学科馆员服务质量评价	陈越华(175)

* 工业工程 *

基于 QFD 的软件系统开发质量评价	闫琼 等(179)
--------------------------	-----------

* 理论综述 *

从海外经验论中国税收征管模式的开展策略	张春雷 等(182)
海归高管特征与企业绩效的相关性研究	钱斯雅(185)
资本结构与财务绩效相关性研究	田贵兵 等(189)
关于 A 股上市企业海外并购绩效影响因素的实证分析	王宁致 等(192)

郑重声明

- 1、本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
- 2、来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
- 3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
- 4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿中注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 5.b

(Sum No.526)

Published in May 18, 2019

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezzsbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Research on Cost Prediction of Residential Engineering Based on MLP Model TANG Qing-hui, *et al.*
4 Statistical Analysis of Tourism Revenue in Luoyang City Based on Ridge Regression Modeling FENG Hao-cheng, *et al.*
7 Analysis on Supply and Demand of Zhejiang Certified Public Accountants Industry WU Qing-qing, *et al.*
10 Discussion on Suitability Evaluation of Shenyang Land Use Planning Based on Big Data ZHANG Nian-guo, *et al.*
13 Research on Financial Innovation from a Tax-protected Zone to a Free-trade Port for Ningbo WU Xiao-lei
16 Research on the Relationship between Housing Vacancy Rate and Financial Risk in Guangxi ZHANG Xu
19 Research on Land Asset Management of Petroleum Enterprises Based on PEST Analysis MA Xing-tian, *et al.*
22 Difficulties and Countermeasures in Fire Supervision and Management of Large-scale Commercial Complexes MIAO Bo-yan
25 Analysis on the Mechanism of Networking Development of Business Incubators FANG Xiao-bo, *et al.*
28 Selection of Subcontractors and Evaluation of Technological Economy for Spacecraft Projects Based on Analytic Hierarchy Process
..... CHENG Jun
31 Study on Setting up Through-movement Waiting Areas at Urban Road Intersection LI Guang-ming, *et al.*
34 Research on Optimal Parking Problem of Shared Bicycle Based on Robust Programming Model LUO Feng-jie, *et al.*
37 Comparative Analysis of Construction Period Costs of Different Construction Techniques of Railway Continuous Beams
..... ZHANG Meng, *et al.*
40 Shared Bicycle User Satisfaction Survey CAO Qi-xin, *et al.*
43 The Impact of Shantytown Renovation Monetization Resettlement Policy Tightening on Urban Housing Prices WANG Yu-quan
46 Analysis of Water Environment Landscape Comprehensive Treatment Project of Fangxing Lake in Huanchao Lake, Hefei
..... WANG Zhu-qing

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 49 Research on Optimization Simulation of Information Transmission Performance in Complex Service Supply Chain SUN Lei-ting
55 Analysis and Optimization of Beijing-Tianjin-Hebei Hub-and-spoke Logistics Network Allowed Direct Access
..... XIONG Li-hua, *et al.*
58 Research on the Network Structure Characteristics of IdeaStorm Crowdsourcing Innovation Community Based on SNA
..... CHEN Xiao-jun
62 Investigation and Research on Current Foshan Public Bicycle System under TOD Model XU Si-hua, *et al.*
65 Study on Layout and Planning of a Home and Building Material Logistics Park ZHOU Hui-xiu

FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 68 Load Test Research of Long Span Continuous Rigid Frame Bridge after Strengthening LI Lei, *et al.*
72 Finite Element Analysis of Uneven Settlement in Road-Bridge Transition Section Widening WEI Li-heng
75 Application of Precast T Beam Construction Technology in Bridge Engineering LIU Zhi

78	Contrastive Analysis of GXJ Rubber Waterproof Belt Joints and I-beam Joints for Underground Diaphragm Wall	ZHOU You
81	Discussion on Construction Technology of Waterproof Plugging in Metro Stations in Water-rich Strata	WANG Lu-lin
84	Application Research and Analysis of Anti-crushing Technology of Spiral Chute in a Coal Mine	LI Ling-feng
87	Monitoring System for New Composite Tubular Foundation of Offshore Wind Power	JIA Xiao-hui
90	Discussion on Construction Scheme Optimization and Construction of Existing Station Yard Renovation for Electrified Railway	ZHANG Hong-bo
93	Preliminary Study on Protection Technology and Application of Frost Resistance on Surface of Hydraulic Buildings	HU Cui-wei
96	Cause Analysis and Remediation Technology of Slab Ballastless Track Separation in High Temperature Environment	XU Yong
99	Key Construction Technology of the Foundation of Lingjiang Bridge	FENG Hui
102	Construction Technology of Integral Longitudinal External Mold Device for Segmented Cast-in-situ Variable Section Box Girder	QIAO Gang-zhu
105	Research on Weighing and Counterweight Technology of Turning Beam of Yangtze-to-Huaihe Bridge	LIU Yuan-chen
108	Experimental Analysis of Microcosmic Characteristics of EN-1 Solidified Soil	YANG Li-min
111	Application Technology of PHC Pipe Pile in Soft Base Material Beam Field Construction	LIU Qing-hua

VALUE APPLICATION

114	Application of Adaptive Control Technology in Optical Sensor MAG Welding	SUN Yu-dan, <i>et al.</i>
118	Investigation on Environmental Status of Tungsten Smelting Wasteland	SU Wen-qiu
122	Study on Ground Motion Simulation Method Based on Equivalent Distance Point Source	LI Ya-nan
125	The Main Factors Affecting the Comprehensive Ranking of University of Electronic Science and Technology and Its Econometric Model Analysis	XIAO Yun-pei, <i>et al.</i>
128	Research on the Demand of Network Marketing Talents under the Background of New Business	ZHAN Yu-jie
131	Specific Application of AI Technology in the Accounting Industry	FU Shu-qian, <i>et al.</i>
135	Research and Application of Post-fire Detection and Identification Method for a Cold Storage Project	CHENG Cheng, <i>et al.</i>
138	Analysis of Factors Affecting Tourism Income and Study of Tourism Development Countermeasures in Luoyang City Based on Principal Component Regression	LI Ying, <i>et al.</i>
140	Multi-function Robot Based on e-house	BAI Jin-peng, <i>et al.</i>
144	Engineering Economic Analysis of Urban Community Construction Project	WANG Zhi-qiang
147	Topology Optimization Method for Constrained Damping Structure under Specified Harmonic Force Excitation	CHEN Chang-an
150	Analysis on the Influencing Factors of Grain Yield in China in the New Era	LI Miao
153	The Construction and Application of Unmanned Remote Metering System Unattended	TIAN Ye, <i>et al.</i>
156	Evolution of Urban Spatial Pattern in Jiangsu Province Based on Nighttime Lighting Data	LI Huan-huan, <i>et al.</i>
160	Application of BIM Parametric Design Technology in Shaped Building Engineering	NIU Yi-fan
163	Discussion on Safety Cutoff of Escalator Inverter	FANG Cheng-he, <i>et al.</i>
166	Reconstruction and Application of Flue Gas Desulfurization and Dust Removal Environmental Protection Facilities for Coal-fired Boilers	NI Shao-jun, <i>et al.</i>
169	Comprehensive Analysis and Application of Railway Line Inspection Data	LI Wei-han
172	Research on Current Situation and Countermeasure of Sports Tourism Development in Tangshan District of Nanjing	LIU Jing-ru
175	Evaluation of Subject Librarian Service Quality in College Based on Fuzzy Analytic Hierarchy Process	CHEN Yue-hua

IE

179	Quality Evaluation of Software Development Based on QFD	YAN Qiong, <i>et al.</i>
-----	---	--------------------------

THEORETICAL REVIEW

182	On the Development Strategies of China's Tax Collection and Management Model Based on Overseas Experience	ZHANG Chun-lei, <i>et al.</i>
185	Research on the Correlation between the Characteristics of Returnees' Executives and Enterprise Performance	QIAN Si-ya
189	Research on the Correlation between Capital Structure and Financial Performance	TIAN Gui-bing, <i>et al.</i>
192	An Empirical Analysis of the Factors Affecting the Performance of Overseas Mergers and Acquisitions of A-share Listed Companies	WANG Ning-zhi, <i>et al.</i>